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	enhetens namn: Ekonomisk historia
	kursnamn: Teori, metod och fördjupningsarbete i ekonomisk historia
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	sammanställningsdatum: 200903
	kurskod: 2EH045
	antal registrerade/deltagande: 17/8
	utvärderingsformer: Digitalt via Cambro
	förändringsförslag på kort sikt: - De flertalet forum och gruppdiskussioner som genomgförs under kursen och framförallt under fördjupningsarbetet lyfts fram som postivt men några lyfter fram åsikten att det möjligen är lite för många och därmed tar tid och fokus från fördjupningsarbetet. Även tydligare instruktioner efterfrågas. Kursansvarig ska se över såväl antalet som innehållet i dessa forumdiskussioner. Men som många påpekar så fungerar de tämligen väl så det rör sig i såfall om mindre justeringar.
	förändringsförslag på lång sikt: Överlag är studenterna mycket nöjda med kursens innehåll och upplägg. Så vi ser inte i dagsläget behov av större justeringar utan kommer kontinuerligt se över litteratur och övningar för att bibehålla kursens kvalite. 
	kommentarer: Covid lyftes fram i utvärderingarna men de flesta tyckte att de justeringar som hade behövts göra pga. pandemin, då främst att seminariet skedde digitalt, hade gått bra. Några nämnde att de blev tvungna att justera sina uppsatsämnen/materialinsamling men att det hade löst sig på ett bra sätt ändå., 
	återkoppling: På programrådet i september 2020.


